## 責任企業:陽明海運(股)公司 Yang Ming Marine Transport Corp.

http://www.vangming.com.tw



「企業生命力與社會息息相關,陽明 致力於追求更優、更廣、更強的企業 體質,提供客戶更高的價值,也為股 東、員工與社會做出更大的貢獻。」

While the vitality of an enterprise is highly interdependent on society, everyone at Yang Ming is committed making the group better, bigger and stronger. We all aim to provide great value to our customers as well generate benefits to our stockholders, employees and society.

**了** 明海運 創立於1972年,向以支援國家經貿發展為使命,發展至今已為全球知名的航商,秉持「團隊、誠信、務實、創新」的價值理念,提供顧客「準、快、穩、省」的優質服務。陽明同時也是屬於社會的企業,世界公民,所以除在海運事業不斷成長外,也以永續的作法,集合更大的力量,致力於文化、公益和環保的推展,期能對社會盡一分心力。

陽明秉持這樣的理念,一直以來以實際行動,積極投入海洋文化基礎教育的紮根工程。2004年成立文化基金會,利用原為陽明基隆分公司的百年古典建築,修復建置為「陽明海洋文化藝術館」;位於高雄的「陽明海洋探索館」2007年8月開幕。陽明期許能為社會在經濟發展之外,注入提升人文涵養的能量。

陽明對環保的態度就是搶先做到好!陽明的國際環保意識,一直都是以嚴格的自我要求與國際等級的認證水準為環保把關。2004年陽明便率先改善船舶油污、廢水,是國內第一家取得ISO14001國際環境管理系統驗證,也是全球少數將船隊、碼頭、貨櫃場及海外分支機構納入認證範圍的海運公司之一。像現在陽明擁有最新的U-type 8,200 TEU全國最大型的貨櫃船,都是符合國際新進的環保標準。

陽明作為台灣成長最快的大型運輸集團,不只要在海運固有事業上繼續發光發熱,更要把海洋的美傳遞出去,豐富我們的社會!

Yang Ming, established in 1972, now plays a vital role in marine transportation around the globe. Motivated by its core values of "teamwork, innovation, honesty, and pragmatism", Yang Ming provides customers with punctual, speedy, reliable and economical deliveries. Being a sound member of CKYH, the biggest consortium in the world, the company aims to foster mutual sustained growth and is highly involved in Taiwan's social affairs.



Yang Ming founded the Yang Ming Cultural Foundation and in 2004 it revitalized a historic building in Keeling to serve as the YM Oceanic Culture & Art Museum. And a new museum concerning another oceanic theme will open in Kaohsiung this year. This is all due to Yang Ming's growth in marine transportation and it recognizing the importance of the oceans to the development of Taiwan.

Yang Ming improved its vessel's wastewater and waste-oil emissions in 2004 to meet new global environmental policies and became the first shipping company to obtain ISO14001 certification in Taiwan. Yang Ming is also one of the world's marine companies whose fleet, terminals, container yards and branch offices have obtained this certification. The group's new U-type 8,200 TEU containerships are the largest in Taiwan and comply with advanced environmental concepts and standards.

Yang Ming, acting as one the leading transportation groups in Taiwan, not only continues to show its premiere performance in the shipping business, but also shares a the various benefits of the oceans with the country's citizens.



精準穩定的作業確保陽明運送的效 率與安全。

Precise and stable operations ensure safe and efficient shipments